Tel: 400-968-6088

Http://www.solarbio.com

# PLPD 固定液

货号: G2210 规格: 500mL

保存:室温,避光保存,有效期1年。

## 产品介绍:

固定液分为醛类固定液、汞类固定液、醇类固定液、氧化剂类固定液、苦味酸盐类固定液等,较为常用的是醛类中的福尔马林、醇类中的乙醇。

PLPD 固定液又称过碘酸钠-赖氨酸-多聚甲醛-重铬酸钾固定液,主要由过碘酸钠、赖氨酸、多聚甲醛、重铬酸钾等组成,多用于含糖类组织的固定,尤其适用于免疫电镜中保护抗原性和超微结构。

### 操作步骤: (仅供参考)

- 1、 按实验具体要求操作。
- 2、 一般需 2-8℃固定 6-18h。
- 3、 如果组织块大,可适当延长固定时间,但不宜超过 24h。

### 注意事项:

- 1、 PLPD 固定液对人体有一定的损害,请在通风好的环境下小心操作, 避免吸入。
- 2、 组织取材的厚度不同,固定时间也不同,对组织恰当的选材有利于固定液的渗透。
- 3、 固定液的容量应足够,一般固定液与组织块的体积比率应大于 10:1。
- 4、 温度对固定的影响很明显,提高温度可以加速固定作用,但温度不宜过高。

### **PLPD** Fixative

**Cat:** G2210 **Size:** 500mL

**Storage:** RT, avoid light, valid for 1 year.

#### Introduction

The fixative can be divided into aldehyde fixative, mercury fixative, alcohol fixative, oxidant fixative, picric acid salt fixative, etc. Formaldehyde in aldehydes and alcohol in alcohols are more commonly used.

PLPD Fixative is also known as sodium periodate-lysine-paraformaldehyde-potassium dichromate fixative, which is mainly composed of sodium periodate, lysine, paraformaldehyde, potassium dichromate, etc. It is mainly used for fixing tissues containing sugar, especially for protecting antigenicity and ultrastructure in immune electron microscope.

#### **Protocol**(*for reference only*)

- 1. Operate according to the specific requirements of the experiment.
- 2. Generally fix at 2-8℃ for 6-18 h.
- 3. If the tissue block is large, the fixing time can be extended appropriately, but it should not over 24 h.

#### Note

- 1. PLPD Fixative is harmful for human body, please operate carefully in ventilated environment.
- 1. The fixing time changes due to different thickness of tissue samples.
- 2. The capacity of the fixative should be sufficient. Generally, the volume ratio of fixative to tissue block should be more than 10:1.
- 3. The effect of temperature on fixation is obvious. Increasing the temperature can accelerate the fixation, but the temperature should not be too high.

第1页共1页